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Agenda punten: 

- Inleiding 

- Bespreking adviesraden 

- Adviesvorming hemelwater en droogteplan 

- Toelichting bermendecreet 

- Varia 

 

Inleiding 

Voorzitter Niels Witvrouwen leidt de vergadering in.  

 

Bespreking adviesraden 

Vorig jaar vond er een overleg plaats tussen de verschillende voorzitters van de adviesraden 

en het gemeentebestuur. Dit ging over de werking van de adviesraden. De voorzitter ligt dit 

kort toe.  

 

Geen bijkomende bemerkingen.  

 

 

Terugkoppeling adviezen  

De voorzitter doet een terugkoppeling over de terugkoppeling van het advies over de kleine 

nete. De gemeente is akkoord gegaan met onze opmerkingen en heeft hiervoor een advies 

ingediend in het openbaar onderzoek voor het GRUP, maar dit is niet weerhouden. De 

landbouwraad betreurt deze beslissing.  

 

Adviesvorming hemelwater- en droogteplan 

Op 15 januari vond een infovergadering plaats voor de adviesraden over het hemelwater- 

en droogteplan. De landbouwraad formuleert hier nu een advies over. De voorzitter 

bespreekt eerst de punten uit het vorig advies.  

 

Opmerkingen/vragen vanuit de raad: 

 

- Het gaat voornamelijk over stuwtjes in privé- of gemeentegrachten. Zit het probleem 

niet vaker bij de provinciale waterlopen? Kunnen zij niet meewerken?  

- -De landbouwraad verwacht vaak een groter effect qua berging als er een stuw op de 

hoofdgracht/gecategoriseerde waterloop kan geplaatst worden. Dit wordt vaak 

tegengewerkt door problemen met vismigratie.  

- Opletten met het bergen van water op grasland. Dit kan, maar de periode is heel 

belangrijk. Het moet omkeerbaar zijn.  

- Misschien kan het werken met een knijpstuw. Deze hebben een kleine opening waar 

regelmatig water doorkan. Zo wordt het geleidelijk aan afgevoerd.  



- Er is bezorgdheid over het verhogen van de buffering van de Aa en de Kleine Nete. 

Hier staat niet direct iets over in dit plan, maar je merkte op de infoavond wel dat 

hier naar gezocht wordt.  

- Wordt er iets vermeld over ontharding? Ja, dit wordt uitgebreid besproken, maar niet 

direct over de landbouw.  

 

Toelichting bermendecreet 

De voorzitter ligt het bermendecreet toe aan de hand van een presentatie. Dit heeft als doel 

de landbouwers te sensibiliseren.  

 

De landbouwraad neemt akte van dit decreet.  

 

Er komen wel opmerkingen over de afvoer van het hakselhout. Er wordt gewag gemaakt 

van het feit dat er wel wat interesse is voor het hakselhout in te werken op akkers, maar 

blijkbaar wordt het snoeihout naar elders getransporteerd wordt. De landbouwraad vraagt 

om dit in onze eigen gemeente te houden en formuleert hiervoor een advies aan de 

gemeente.  

 

Varia 

Vragen voor te behandelen punten op een volgende vergadering: 

- Vraag voor een toelichting over het beleidsplan ruimte op de landbouwraad voor het 

openbaar onderzoek heeft gelopen. De landbouwraad vraagt voor een toelichting 

vanuit de gemeente.  

- Er zijn bemerkingen over de heraanleg van de markt in Kasterlee. De landbouwraad 

vraagt of iemand van de mobiliteitsdienst van de gemeente/schepen van mobiliteit 

hier een toelichting over kan geven. Vooral qua veiligheid en afmetingen van 

landbouwvoertuigen zijn er problemen/bezorgdheden.  

 

Andere variapunten: 

- Er is bezorgdheid over het agrarisch hergebruik. Het algemeen opzet is positief dat 

alle bedrijven in landbouwhanden kunnen komen, maar we stellen ons de vraag over 

de praktische werkbaarheid. Er wordt vragen gesteld over de uitfasering. Verliest je 

huis en bedrijf niet aan waarde? Deze bezorgdheden moeten meegenomen worden in 

het verder plan/advies.  

- Er zijn problemen qua GPS in de buurt van Mazel. Alle voertuigen die richting de E34 

moeten gaan, stuurt de GPS via de fietsersbrug. Hier staat geen sensibilisering. De 

landbouwraad vraagt de gemeente om dit te bekijken. Eventueel zou hier signalisatie 

moeten komen.   

 

 

 

 

 

 

De voorzitter sluit de vergadering af omstreeks 21u40. 

Opmerking op het verslag of het advies over de houtkanten mogen doorgegeven worden tot 

7 februari. Opmerkingen op het advies droogteplan zijn niet meer mogelijk. 
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Michiel Sels         Niels Witvrouwen 

     


